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Walter Sabatini udzielił przed meczem wywiadu dla Sky Sport. Dyrektora

sportowego Giallorossich pytano o kwestie transferowe oraz możliwość

przełożenia najbliższych derbów.

 

To był tydzień, w którym bardzo dużo mówiono o Nainggolanie. Jest nadal

wielka różnica?

- Zbliżamy się, jednak negocjacje są nieco złożone i gdy są złożone, mówimy o

wielkich graczach.

 

Wykupicie zarówno Ibarbo jak i Astoriego?

- Są na wypożyczeniu z wolną opcją wykupu. Sytuacja jest złożona, wiąże się

również z Nainggolanem, dokonamy oceny w najbliższych dniach.

 

Jakie macie zamiary co do bramkarza na przyszły sezon?

- Rozmawiamy o mercato, a nie rozmawiamy o ważnym dla nas meczu. Jeśli De

Sanctis będzie taki jak w ostatnich dwóch miesiącach, nie ma problemu. De Sanctis

nas uspokaja, ale z pewnością przyjedzie bramkarz, na pewno zostanie De Sanctis,

zobaczymy później, w jakim charakterze, zdecydujemy wspólnie z nim.

 

Kiedy będą rozgrywane derby?

- Będą rozgrywane w niedzielę, broń Boże, żeby tak nie było.

 

To byłoby niewłaściwe?

- To byłby błąd, gdyż Lazio gra w środę. Roma grała wiele meczów w środę i nigdy

nie prosiła o przełożenie niedzielnych meczów.
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